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MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL)
FOR
Approved Meters and Devices

Type of Device

Pressure Regulator

Purpose

The purpose of thisletter isto convey details of modifications to meters which have previoudy received approva of type
recognition from Measurement Canada. These modifications have been evauated by the Approva Services Laboratory
in accordance with nationd requirements and shdl be considered to be included within the scope of the origindly issued
Notices of Approva specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

Scope

The modifications described in this letter affect metersidentified in the following Notice of Approval:

Approval Number

AG-0525

Applicant

Fisher Controls Internationa LLC
310 East Universty Drive - P.O. Box 8004
Mc Kinney, Texas, USA
75070

Description of M odifications

The purpose of thisMAL isto add a new adhesive labdl for the regulators gpproved under the notice of gpproval

AG-0525. The new label contains the information required by sections 3-5 and 22-3 of the specifications, LMB-EG-
08.

Origind sgned by :

Randy Byrtus, CET
Technica Coordinator
Gas Messurement
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LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)
pour
Compteurs et appar eils approuvés

Typed appare&il

Régulateur de Presson
Objet

La présente lettre vise a expliquer les détails des modifications apportées aux compteursdont le type adéja é&é approuvé
par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d’ approbation en conformité aux
exigences nationaes et doivent étre considérées comme fasant partie de la portée des avis d approbation d origine
enumerés dans le présent document et de toutes leurs révisons subsequentes.

Portée

L es modifications décrites dans la présente | ettre s appliquent aux compteurs visés par I’ avis d' approbation suivant:

Numéro d’approbation

AG-0525
Requérant
Fisher Controls International LLC
310 East University Drive - P.O. Box 8004
Mc Kinney, Texas, USA
75070

Description des modifications

Le but de cette LAM est d' gjouter une nouvelle éiquette adhésif pour les régulateur approuvés sous |’ avis
d approbation AG-0525. La nouvelle éiquette contient I’ information exigée par les sections 3-5 et 22-3 de lanorme,
BML-EG-08.

Copie authentique sgnée par :
Randy Byrtus, TEC

Coordonnateur Technique
Mesure des Gaz



SFISHER CONTROLS
ETYPE: HER-BCICMTH
“oRI: e SET: 7P3l
TEPG 75 -2 2 PE| - BLUC
ZINTERMNAL RELIEF: “F5

SERIAL: 1020030

APPROVAL: Auls- 2N

MAX PRESSURE: 100 S|

IHLET PRESSURE RANGE:
2- 10073

g FISHER CONTROLS
STYPE: HSR BCHEMYS
ORI W18 SETIEEWO
T SPGIRIY - 35 WO - TINK
TINTERMAL RELIEF: “F5

SERIAL - 10200201

APPROVAL: A X320

MAYX PRESSURE: 100 Pl

INLET PRESSURE RAMNGE:
3 100 PE
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